
 

 

     

 

 

 

 

 Zápis z jednání Rady 

 
27. března 2025  13:30 – 14:30 hod, zasedací místnost MěÚ Jilemnice 

 

Přítomni: Alena Šedá – Krakonošův ranč - hospodářské družstvo, Leoš Mejvald – Tělovýchovná 

jednota Sokol Martinice, Ing. Ivan Karbusický - FARMA HUCUL, s.r.o., Petr Holec – 

Společenský dům Jilm, příspěvková organizace 

         

  Anna Chvalina Hančová – vedoucí pracovník SCLLD 

Petra Vanclová – programový manažer 

Lenka Šulanová – manažer MAP 

Lucie Zelinková – koordinátor OPZ+ 

Tereza Krausová – koordinátor OPZ+, MAP 

 

 

Usnášeníschopnost ověřena dle prezenční listiny. 

 

 Program:  

1. Zpráva dozorčí rady 

2. Výroční zpráva MAS „Přiďte pobejt!“ za rok 2024 

3. Návrh na členské příspěvky na rok 2025 

4. Valná hromada MAS 

1. Zahájení valné hromady 

2. Schválení programu valné hromady 

3. Volba mandátové, návrhové a volební komise 

4. Informace o členské základně MAS 

5. Informace o činnosti MAS v roce 2024 

6. Zpráva dozorčí rady 

7. Schválení výroční zprávy a účetní závěrky za rok 2024 

8. Členské příspěvky na rok 2025 

9. Volba členů výběrové komise a náhradníků 

10. Plánované činnosti na rok 2025 

11. Návrh a schválení usnesení 

12. Závěr 

5. Informace o realizaci SCLLD21+ 

6. Výzvy v roce 2025: OP TAK, SZP 

7. MAP IV 

Zapisovatel: Anna Chvalina Hančová 

Ověřovatel: Alena Šedá 



 

   

 

1. Zpráva dozorčí rady 

 
P. Holec radu seznámil s činností Dozorčí rady.  

V únoru 2025 byla provedena inventura a kontrola hospodaření. Dozorčí rada konstatuje, že v hospodaření MAS nebyly 

zjištěny nedostatky. 

Dále byla provedena kontrola dodržování metodiky výběru a administrace projektů na MAS. DR neshledala pochybení. 

DR probírala i otázku rizika neplnění stanovených finančních milníků. 

DR doporučila postup pro vyhlašování výzev v roce 2025. 

Zpráva DR bude předložena valné hromadě. Je uveřejněna na webových stránkách MAS. 

 

1.1 Rada bere na vědomí znění zprávy dozorčí rady.  

 

 

2. Výroční zpráva MAS „Přiďte pobejt!“ z. s. za rok 2024 

 
Výroční zpráva byla sestavena v obvyklé struktuře, obsahuje textovou část s detailním popisem činností MAS, účetní 

závěrku a přílohu účetní závěrky. Členům MAS byl návrh VZ odeslán v předstihu emailem. Na jednání Valné hromady 

bude radou předložena členům MAS ke schválení. 

 

2.1 Rada schvaluje výroční zprávu MAS „Přiďte pobejt!“ za rok 2024 k předložení Valné hromadě ke schválení. 

 Pro: 3   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

3. Návrh na členské příspěvky na rok 2025 

 
V roce 2024 byly členské příspěvky MAS v níže uvedené výši.  

• Členský příspěvek roční FO, PO 500,-Kč  

• Členský příspěvek vstupní  500,-Kč 

• Jilemnicko - svazek obcí  500,-Kč + 10 Kč na obyvatele  

• Obec, která není členem svazku  500,-Kč + 10 Kč na obyvatele  

• Obec, která je členem Jilemnicko - SO 500,- Kč 

 

Členské příspěvky jsou využívány na krytí nezpůsobilých výdajů, slouží k překlenutí období při nesouladu přípravy a 

realizace opatření (zpoždění ze strany ŘO) a též budou využity v období udržitelnosti. V roce 2024 nedošlo k výrazným 

změnám členské základny (co se týká celkového počtu členů a jejich charakteru) či počtu obyvatel MAS. Nicméně, 

v roce 2024 opustilo členskou základnu Jilemnicko – svazek obcí, naopak do řad členů MAS vstoupilo Jilemnicko – 

společenství obcí. 

Po diskusi bylo konstatováno, že vhodné se jeví členské příspěvky zachovat v nezměněné podobě s tím, že pro 

Jilemnicko – společenství obcí bude členský příspěvek stanoven shodně jako v minulých letech pro člena Jilemnicko – 

svazek obcí.  

 

3.1 Rada navrhuje předložit VH výši členských příspěvků pro rok 2025 ve výši 500 Kč/rok pro Jilemnicko – 

společenství obcí a pro obce, které nejsou členem Jilemnicka – SO 500 Kč+10 Kč na obyvatele/rok , splatných do 

31. 7. 2025. 

 Pro: 3   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

 

 



 

   

 

 

4. Valná hromada MAS 2025 

 
Pozvánka na jednání valné hromady, která obsahovala i program jednání, byla členům MAS zaslána dne 19. 3. 2025. 

Zároveň byla uveřejněna na stránkách www.maspridtepobejt.cz v části Aktuality.  

 

Program valné hromady 

1) Zahájení valné hromady 

2) Schválení programu valné hromady 

3) Volba mandátové, návrhové a volební komise 

4) Informace o členské základně MAS 

5) Informace o činnosti MAS v roce 2023 

6) Zpráva dozorčí rady 

7) Schválení výroční zprávy a účetní závěrky za rok 2023 

8) Členské příspěvky na rok 2024 

9) Volba členů výběrové komise a náhradníků 

10) Plánované činnosti na rok 2024 

11) Návrh a schválení usnesení 

12) Závěr 

Členové rady konstatují, že není třeba navržený program jednání VH aktualizovat. 

 

4.1 Rada schvaluje program jednání VH dne 27. 3. 2025. 

 Pro: 3   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

 

Členové rady se shodli, že je vhodné sjednotit délku mandátu výběrové komise s ostatními volenými orgány, tedy zvolit 

letos výběrovou komisi na období 18. 6. 2025 – 19. 1. 2029. Přitom zachovat počet členů a náhradníků výběrové 

komise. Kancelář MAS ověřila (dle zadání rady) souhlas kandidátů s volbou do výběrové komise. Je možné je tedy VH 

prezentovat.  
 

Výběrová komise: 

Název subjektu Zastupuje Sektor Zájmová skupina 
▪ Ing. Lubomír Jiřiště (FO) Ing. Lubomír Jiřiště soukromý životní prostředí 
▪ Obec Paseky nad Jizerou Hana Růžičková veřejný místní samospráva, reg. rozvoj 
▪ JANOVKA, z. s. Ing. Alžběta Karbusická soukromý mládež, vzdělávání 
▪ SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Čistá u Horek Ladislav Jiřička soukromý hasiči 
▪ TJ Vysoké nad Jizerou, z. s. Ing. Jaroslav Nechanický soukromý sport, tělovýchova 
▪ EKO Jilemnicko s.r.o. Ing. Radka Paulů veřejný podnikatelé, řemeslníci 
▪ SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Poniklá Ing. Petra Novotná soukromý hasiči 

Náhradníci výběrové komise 
Název subjektu Zastupuje Sektor Zájmová skupina 
▪ Orel jednota Studenec u Horek Ing. Jan Vancl soukromý sport, tělovýchova 
▪ PILA NOVOTNÝ s.r.o. Ing. Michaela Novotná soukromý podnikatelé, řemeslníci 
▪ Suchánek & Walraven, s.r.o. Mgr. Martin Beer soukromý podnikatelé, řemeslníci 
▪ Junák - český skaut, středisko Jilm Jilemnice, z. s. Ing. Radomír Šťásek soukromý mládež, vzdělávání 
 

4.2 Rada rozhoduje o návrhu kandidátů do výběrové komise na období 18. 6. 2025 – 19. 1. 2029. 

 Pro: 3   Proti: 0   Zdržel se: 0 

  



 

   

 

 

5. Informace o realizaci SCLLD 2021+ 

 
Programový rámec SZP 

Petra Vanclová informovala radu o postupu administrace vybraných projektů k realizaci. V současné době mají projekty 

z první výzvy podepsané dohody o poskytnutí dotace a mohou podávat žádosti o platbu. MAS nedokáže odhadnout 

kolik projektových aktivit, bude nakonec opravdu realizováno (prodlení při schvalování projektů ze strany SZIF). Dále 

upozornila, že jsou pro MAS nastaveny finanční milníky. Pokud SZIF nebude dodržovat lhůty, není zřejmé, zda tyto 

finanční milníky naplníme. 

Programový rámec IROP 

A. Chvalina Hančová popsala situaci, do které se MAS v roce 2025 dostala. Veškerá dostupná finanční alokace MAS je 

pod právním aktem, dva projekty byly již v roce 2024 ukončeny (11,40%). Bohužel, u ostatních nelze očekávat 

ukončení do poloviny roku 2025, na který byl ze strany ŘO stanoven finanční milník (min. 24,40 % v předložených 

žádostech o platbu a vyšších stupních). Do plnění milníku zbývá cca 4 mil. Kč. Jde o problém, který má více MAS 

(zejména při zapojení do opatření s cílem pořízení hasičské techniky). NS MAS ČR tuto situaci řeší a snaží se vyjednat 

výjimku. Nicméně, MAS je nyní v ohrožení, že jí nebude uvolněna zbývající finanční alokace (30%), která je plánována 

na podporu investičních žádostí škol. 

Programový rámec OP TAK 

Bohužel, poslední projekt, který rada MAS vybrala k realizaci, nebyl hodnotitelem API kladně posouzen. Žadatel ani 

neuspěl v žádosti o přezkum. Tímto není ze strany naplněn finanční milník, MAS nebude dále v OP TAK pokračovat. 

V roce 2025 bývá rozdělit zbylou finanční alokaci. 

 

Programový rámec OP ŽP 

V roce 2023 proběhla předregistrační výzva zaměřená na rekonstrukci veřejných budov s důrazem na snížení 

energetické náročnosti a modrozelenou infrastrukturu. Jediným přijatým projektovým záměrem byl spolkový dům obce 

Kruh, který byl zařazen na krajský seznam doporučených projektů. Avšak v prosinci 2024 obec od plánu revitalizace 

objektu bývalé školy ustoupila. Na národní úrovni došlo v lednu k aktualizaci seznamu projektů k podpoře. MAS se 

podařilo zajistit možnost podání žádosti o dotaci pro Město Jilemnici – projekt: Snížení energetické náročnosti SD Jilm 

(celkový rozpočet cca 37 mil. Kč, dotace cca 23 mil. Kč). MAS může do konce dubna předložit ke schválení 

programový rámec OP ŽP. Poté bude moci žadatel předložit svůj projekt do 78. výzvy MŽP.   

  

 

5.1 Rada  bere na vědomí informace o realizaci SCLLD 2021+. 

5.2 Rada schvaluje zahrnutí programového rámce OP ŽP do SCLLD 21+ MAS „Přiďte pobejt!“ a ukládá kanceláři 

MAS jeho přípravu a předložení ke schválení. 

 Pro: 3   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

 

6. Výzvy v roce 2025 

 
V roce 2025 může MAS vyhlásit výzvy v programových rámcích SZP a OP TAK.  

Vzhledem k dostupné finanční alokaci je vhodné do SZP v roce zahrnout pouze Fichi 5 – Aktivní venkov. 

Lhůta pro příjem žádostí o dotaci musí trvat minimálně 1 měsíc.  

Navržené termíny: Datum zahájení příjmu žádostí: 21. 4. 2025, datum ukončení příjmu žádostí 21. 5. 2025.  

 

6.1 Rada schvaluje termíny vyhlášení a ukončení výzev: Výzva MAS č. 3 v programovém rámci SZP a 9. výzva MAS 

„Přiďte pobejt!“ OP AK - Podnikání IV. 

 Pro: 3   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 



 

   

 

Rada projednala dokumentaci související s výzvami Výzvy MAS č. 3 v programovém rámci SZP a 9. výzva MAS 

„Přiďte pobejt!“ OP TAK - Podnikání IV. Související dokumentace bude zachována v původním znění, aktualizovány 

budou termíny a finanční alokace výzev. 

• Finanční alokace SZP: 2 438 634,- Kč 

• Finanční alokace OP TAK: 1 091 155,56 Kč 

 

6.2 Výzva MAS č. 3 v programovém rámci SZP a 9. výzva MAS „Přiďte pobejt!“ OP AK - Podnikání IV., včetně 

související dokumentace. 

 Pro: 3   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

 

7. MAP IV, MAP V 
 

Projekt MAP Jilemnicko IV je v realizaci a všechny aktivity probíhají dle plánovaného harmonogramu.  

 

S ohledem na plánované vyhlášení výzvy MAP V (červen 2025) se v současné době připravuje na možné podání žádosti 

o projekt. Rada byla informována o podmínkách výzvy (navrhované aktivity, spolufinancování 20 % ze svých zdrojů) a 

možnostech realizace. Významnou novinkou je možnost zapojení Jilemnicko – společenství obcí jako žadatele nebo 

partnera projektu. L. Šulanová byla vyzvána, aby oslovila školy a zřizovatele v území, zda mají o projekt zájem a chtějí 

v akčním plánování pokračovat.  

 

7.1 Rada bere na vědomí informace o stavu realizace projektu MAP Jilemnicko IV a podmínkách pro navazující 

projekt MAP Jilemnicko V. Ukládá kanceláři MAS oslovit školy a zřizovatele za účelem zjištění zájmu. 

 Pro: 3   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

 

 

 

 

Zapisovatel: A. Chvalina Hančová 

      ………………………………..…………………….… 

    Ověřovatel:    Alena Šedá, Krakonošův ranč – hospodářské družstvo 
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